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Mgr. Begala: 

Interpelácia sa týka výkopových prác MČ Paričov na Ulici ružovej. Pýtam sa, prečo sú práce 

neukončené. Pokiaľ viem, včera som rozprával s ľuďmi, ktorým bol sľúbený termín 

16.6.2015. 

Druhá otázka, je tiež zároveň aj sťažnosťou týchto občanov dotknutej ulice, prečo nie je 

výkop označený výstražnými páskami, zábradlím alebo podobne. V noci tu ide doslova 

o život, pričom pri výpadku svetla ako bolo teraz pri búrke je ten výkop veľmi nebezpečný 

nielen pre chodcov ale aj pre auta. Doslova pre cudzích návštevníkov Paričova je tento 

priestor životu nebezpečný, pokiaľ nevedia, že tam je nejaký výkop, hlavne v noci. Okrem 

iného, dochádza na okraji výkopu k zosuvom zeminy a v niektorých častiach sa začína 

doslova drviť asfalt, cesta. Bolo by dobre sa na to pozrieť, preto že skutočne tam hrozí nejaké 

riziko ublíženia na zdraví.  

PhDr. Čižmár: 

K výkopovým prácam na Paričove, to zdržanie technický problém, nie pomalé jednanie 

mesta. Bližšie o tom povie aj pán Ing. Kereštan. Čo sa týka ochrany pásma výkopových prác, 

tá bola urobená niekoľkokrát, niekoľkokrát aj z iniciatívy vedenia  mesta bolo upozornené na 

tento problém. Bohužiaľ, tie pásky, ktoré ochraňujú dané pásmo sú stále zničené po krátkej 

dobe.  

Ing. Kereštan: 

Čo sa týka nedokončených prác, vznikol jeden problém a to je hlavne, čo sa týka 

elektronického trhoviska. Mesto, ako také, dalo zákazku na podvrtavky. Na túto zákazku 

v prvom týždni, dá sa povedať legislatívne, koľko to prechádza sa neprihlásil nikto. Druhé 

kolo, ako také, vybrali sme si dodávateľa. Medzi dodávateľmi boli Eurovia a ešte Inžinierske 

stavby, do piatku sa nevyjadrili k tomuto. Kolegyňa pani Maďarová písala list pre tieto 

inštitúcie, ktoré by sa mali vyjadriť k tomu do stredy. V stredu, keď mesto nedostane žiadnu 

zo strany dodávateľa nejakú výzvu alebo opodstatnenie, že na tieto práce nastúpi, nastupuje 

ďalší úkon a to je v rámci obstarávania týchto prác, v rámci ponúk. Na tieto ponuky sa musia 

prihlásiť aspoň 3  účastníci. V tejto dobe máme dvoch účastníkov, jedna firma PECA 

podvrtavky, druha firma, sobranecká firma, čakáme ešte za ponukou tretej firmy. Ak príde 

ponuka tretej firmy, ja myslím si, že tieto práce by sa mali započať niekedy štvrtok, piatok 

toho týždňa s podvrtavkami a už samozrejmá vec nastupujeme aj cez víkendy, takto máme 

spracované, že cez víkendy kompletne všetko aj so zásypmi, aby sme stihli tento termín do 

konca mesiaca. Bohužiaľ mesto v tomto nemohlo nič inakším spôsobom urobiť, lebo celý 

tento proces ide cez to elektronické trhovisko. Čo sa týkalo objednávania materiálu štrkov 

a samotného drenážneho potrubia, pre vašu informáciu drenážne potrubie vyhrala poľská 

firma, čiže dodávku máme z Poľska tohto drenážneho potrubia, štrky bratislavská firma 

a dovážajú sa štrky z Geči. Čo sa týka výstražných pások tak, ako pán primátor povedal, 2x 

boli natiahnuté kompletne na celom úseku, potom sme to riešili už dopravným značením tým, 

že na začiatku tohto výkopu je dopravná značka a zároveň je tam aj výstražný uholník 

červeno-biely, inakším spôsobom nevieme to zabezpečiť, bohužiaľ vždycky sa to zlikviduje. 

Čo sa týka zosuvu zeminy, áno, máte pravdu zosuv zeminy nastal po prudkom daždi. Túto 



časť dneska odstraňujú, pripravuje sa na to, aby sme čí skôr mohli zahájiť tieto práce 

a odstrániť tieto náležitosti, ktoré tam vznikajú. Asfalty, ktoré relatívne môžu sa poškodiť, 

dôjde k zosunu asfaltu, potom sa budú riešiť v priebehu ďalšej časti. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 22.6.2015 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


